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Podle informace náchodské tiskové mluvčí Niny Adlof městští radní na svém úterním jednání
projednali rozdělení dotace z finančních prostředků z výnosu ze sázkových her sportovním
klubům. Jedná se o rozdělení částky ve výši tři miliony korun.
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Jednotlivé kluby mohly své žádosti předkládat do 15. srpna, poté požadavky posoudili členové
tělovýchovné a sportovní komise. Jako priority podpory sportu v Náchodě byly určeny údržba
majetku, investice, provoz sportovišť a v neposlední řadě celoroční činnost dětí a mládeže.

  

"Rozdělení peněz nebylo vůbec jednoduché. Celkem bylo předloženo 46 žádostí, ve kterých
jednotlivé kluby požadovaly částku vyšší než 12,5 milionů korun. Proto muselo být rozdělení
avizovaných tří milionů korun připravováno velmi pečlivě. V rámci Čtyřkoalice jsme se
jednomyslně shodli na rozdělení peněz a návrh, resp. doporučení zastupitelům, považujeme za
velmi spravedlivý," uvedl starosta Jan Birke.

  

Definitivně bude doporučení radních schvalovat Zastupitelstvo města Náchoda na jednání 22.
října.
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